
Protokół Nr XXX /08
z XXX Sesji Rady Powiatu

w Ustrzykach Dolnych
z dnia 2 grudnia 2008 r

Posiedzenie XXX Sesji Rady Powiatu rozpoczęło się o godz. 14.00 w sali narad
siedziby Starostwa Powiatowego w Ustrzykach Dolnych według poniższego
porządku obrad:

l. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
4. Podjęcie uchwał w sprawach:

l)wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2008 r. ,
2) wyrażenia zgody na nabycie aktywów trwałych przez SPZOZ

w Ustrzykach Dolnych
5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
6. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
7. Zakończenie obrad sesji.

Ad. 1

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Otwieram XXX Sesję Rady Powiatu i stwierdzam, że na 15 radnych obecnych
jest 13 radnych ( zgodnie z listą obecności ), w związku z tym obrady są
prawomocne. Następnie przeczytał porządek obrad pytając czy są propozycje
zmian w przedstawionym porządku obrad.

Głos zabiera Pan Zygmunt Krasowski - Wicestarosta
Proponuję wprowadzić w ust 4 kolejno pkt. 3 dodatkowy projekty uchwały:
l) w sprawie upoważnienia dla Zarządu Powiatu w Ustrzykach Dolnych do
zawarcia umowy na "Ubezpieczenie majątku i interesów Powiatu
Bieszczadzkiego wraz z jednostkami organizacyjnymi"

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś pytania odnośnie porządku obrad?
Więcej wniosków i uwag nie było, w związku z tym przystąpiono do
głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło udział 13 radnych.



Wniosek pana Wicestarosty został przyjęty jednogłośnie i tym samym
wprowadzone zostały zmiany do porządku obrad w sposób następujący:

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
4. Podjęcie uchwał w sprawach:

1)wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2008 r. ,
2) wyrażenia zgody na nabycie aktywów trwałych przez SPZOZ

w Ustrzykach Dolnych,
3) upoważnienia dla Zarządu Powiatu w Ustrzykach Dolnych do

zawarcia umowy na "Ubezpieczenie majątku i interesów Powiatu
Bieszczadzkiego wraz z jednostkami organizacyjnymi"

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
6. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
7. Zakończenie obrad sesji.

Ad. 2

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został podpisany, znajduje się on
w Biurze Rady i był do wglądu pań i panów radnych. Dlatego też zaproponował
aby przyjąć go bez odczytywania.
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś uwagi odnośnie tego protokołu?
Uwag nie było.

Ad.3

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja z działalności
Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
Proszę Panią Barbarę Pasionek o przedstawienie tej informacji.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4, pkt.1

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2008.



Głos zabiera Pani Barbara Pabis -Skarbnik Powiatu
Proponuje się zwiększyć budżet powiatu o kwotę 56.564,40 zł.
Na tę kwotę składają się:

- Darowizna od Nadleśnictwa Ustrzyki Dolne dla KP PSP w wysokości
3.000,00 zł.

- Dochody ZSL w wysokości 1.116,40 zł.
- Dotacje celowe dla ,DPS w Moczarach w wysokości 20.00,00 zł.
- Dochody SOSW w wysokości 3.892,00 zł.
- Dotacje na realizację Rządowego Programu" Bezpieczna i przyjazna

szkoła" dla PPP w wysokosci 8.944,00 zł.
- Dotacja na wczesne wykrywanie zaburzeń i dysharmonii wśród dzieci i

młodzieży dla PPP w wysokości 5.600,00 zł.
- Dotacja na zakup EEG.BIOFEEDBACK dla PPP w wysokości

14.012,00 zł.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 5, pkt.2

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie aktywów trwałych przez SPZOZ
w Ustrzykach Dolnych

Glos zabiera Pan Zygmunt Krasowski - Wicestarosta
Zgodnie z tym co było przedstawione w sprawozdaniu Zarządu Powiatu przez
Panią Sekretarz, dyrektor SPZOZ w Ustrzykach Dolnych zwrócił się z prośbą
o wyrażenie zgody na dopłatę do samochodu sanitarnego oraz zakup
wyposażenia do samochodu sanitarnego w wysokości podanej w projekcie
uchwały. Są to środki, które będą wydatkami SPZOZ oprócz 200 tys zł. , które
dostaliśmy z Urzędu Marszałkowskiego. W związku z powyższym proszę
o podjęcie tego projektu uchwały.



Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 4, pkt.3

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie w sprawie upoważnienia dla Zarządu Powiatu w Ustrzykach
Dolnych do zawarcia umowy na "Ubezpieczenie majątku i interesów Powiatu
Bieszczadzkiego wraz z jednostkami organizacyjnymi"

Głos zabiera Pan Zygmunt Krasowski - Wicestarosta
Zgodnie z ustawą o finansach publicznych wyceny zagrożeń jak i
potencjalnych wartości ubezpieczeń dokonuje odpowiednia instytucja, firma,
która zarządza i jest pośrednikiem ubezpieczeniowym. w tym przypadku jest to
broker, który dokonuje wyceny czyli wskazuje jaka może być potencjalna
wysokość ubezpieczenia. Tego ubezpieczenia dokonuje się w stosunku do
powiatu, do jego majątku jak i wszystkich jednostek organizacyjnych. Jest to
umowa wieloletnia i zawierają się na 3 lata.

Następnie głos zabiera Rany Pan Wiesław Jasiński, który pyta czy jest jakiś
zysk z tego, że umowa jest wieloletnia?

Pani Barbara Pabis -Skarbnik Powiatu, wyjaśnia, ze zysk może być taki, że
nie trzeba będzie robić przetargu o roku tylko raz na trzy lata i wtedy będzie
zniżka.

Następnie głos zabiera Pani Monika Kowalczyk - Kierownik Wydziału
Organizacyjnego, Oświaty, Kultury i Zdrowia
Jest to kwota szacowana wartość zamówienia jaką proponujemy na 3 lata na
cały powiat ubezpieczenia.
Na to składa się szacowana wartość zamówienia podstawowego w przeliczeniu
całego majątku wykazanego w jednostkach, firma brokerska wyliczyła nam na
42200 zł. na okres 12 m-cy. Do tej kwoty dodajemy 20 % wartości
zamówienia podstawowego, jest to wartość przewidywanych zamówień
uzupełniających zgodnie z ustawą prawo o zamówieniach publicznych, co daje



kwotę 50 640 zł. na rok ubezpieczenia i mnoży się te kwotę x 3 i stąd
wychodzi kwota podana w projekcie uchwały.

Następnie głos zabiera Rany Pan Wiesław Jasiński, który pyta jaki jest
zakres ubezpieczenia?

Głos zabiera Pani Monika Kowalczyk Kierownik Wydziału
Organizacyjnego, Oświaty, Kultury i Zdrowia
Jest to ubezpieczenie mienia od:

- ognia i innych zdarzeń losowych,
- kradzieży, włamania i rabunku,
- sprzętu elektronicznego,
- przedmiotów szklanych od stłuczenia,
- odpowiedzialności cywilnej,
- odpowiedzialności komunikacyjnej czyli OC, AC, NW

Następnie głos zabiera Rany Pan Wiesław Jasiński , który pyta co jest
uwzględnione w tym ubezpieczeniu?

Głos zabiera Pan Zygmunt Krasowski - Wicestarosta, wyjaśnia, że cały stan
posiadania, budynki, sprzęt komputerowy.

Następnie glos zabiera Pan Stanisław Kaczmaryk - Wiceprzewodniczący
Rady Powiatu
Ta kwota 151 920 zł. jest określona do celów udzielenia zamówienia
publicznego. My mamy podjąć uchwałę upoważniającą Zarząd Powiatu do
ogłoszenia przetargu i ubezpieczenia. Jak będzie kwota ubezpieczenia do końca
nie wiadomo. Zarząd zlecił to fmnie brokerskiej, po to aby wiedzieć ile to
zamówienie będzie kosztować. Dlatego jest ten projekt uchwały. Tu określamy
maksymalną kwotę ubezpieczenia, czyli może być tak ze ta kwota będzie niższa.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.



Ad. 5

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Interpelacje i zapytania
radnych.
Interpelacji i zapytań nie było.

Ad. 6

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. wolne wnioski
i oświadczenia radnych.
Wolnych wniosków i oświadczeń nie było.

Ad. 7

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. zakończenie obrad sesj i.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykamXXX Sesję Rady
Powiatu.

Protokołowała Przewodniczący Rady Powiatu


